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ZOALS DOOR MAGIE: EDILTECO OP DE RE-
FASHION SHOW VAN MODENA 
We hebben kleding verzameld die we al lange tijd niet meer droegen, vergeten in een lade of
opgeborgen op zolder, aan de kant gelegd ondanks het feit dat elk van deze kledingstukken een
verhaal had om te vertellen. We brachten ze naar Manigolde, waar ze een nieuw leven vonden door
te transformeren in prachtige stukken. De getalenteerde naaisters van Manigolde maakten er een
meesterwerk van, precies zoals de goede fee het met Assepoester deed, door een gescheurd en
verouderd kledingstuk om te toveren in een weelderige baljurk.

Gesponsord door de Vereniging voor Maatschappelijk Verantwoord Ondernemen (RSI) in
samenwerking met de Sociale Werkplaats Manigolde uit Finale Emilia, was de Re-Fashion Show
op zaterdag 25 mei uitverkocht. Deze mode-show, gewijd aan ecologische en sociale duurzaamheid,
vond plaats in het majestueuze kader van de San Carlo Kerk in Modena. De prachtige barokstijl van
de kerk verhoogde de sfeer van dit al unieke evenement.

We zijn dan ook blij het met jullie te kunnen delen.



Elegant en Upcycling

Meer dan 30 looks werden gecreëerd uit kleding en stoffen die door de medewerkers van de 50
bedrijven die lid zijn van de RSI, een netwerk van bedrijven die zich inzetten voor een positieve
interactie met hun gemeenschap, werden gedoneerd.

Dankzij het upcycling-proces hebben de bekwame handen van de naaisters van Manigolde oude en
verouderde kleding, evenals stofresten, ritsen, knopen en andere accessoires, nieuw leven
ingeblazen, allemaal volgens traditionele ambachtelijke technieken. Een echte re-fashion, die unieke
creaties tot stand bracht.

Van bureaus naar glamour: onze sterren

Elk kledingstuk dat in de sociale werkplaats van Manigolde werd gemaakt, draagt een verhaal, dat
vervolgens werd gedeeld tijdens de show.

Onze HR-manager, Dr. Elisa Stabellini, deelt haar emoties:
"Ik heb twee jurken gedoneerd voor het evenement: de eerste was een kleine jurk die ik in 2012
droeg, tijdens de aardbeving, toen ik vier maanden zwanger was en de jurk aantrok voor de Aida-
opera in de Arena van Verona. Het was ontroerend om de jurk op de catwalk te zien en het verhaal
ervan te horen. De andere was een fluwelen jurk die ik droeg voor een van mijn eerste
oudejaarsavonden met mijn toenmalige vriend. Ze hebben haar omgetoverd tot een prachtig stuk, ik
wilde haar meteen kopen!"

De modellen waren allemaal vrijwilligers, inclusief twee uitzonderlijk jonge modellen die hun eerste
stappen op de catwalk zetten: Edric (11 jaar) en Greta (6 jaar). Ondanks hun jonge leeftijd liepen ze
met nieuwsgierige ogen en verrassend gemak. We vroegen Edric hoe hij zich voelde tijdens zijn
modelervaring van een dag:
"Ik ben erg blij, het was een ervaring die ik echt leuk vond. Ik had niet verwacht dat het zo leuk zou
zijn."

We hopen dat deze show de weg zal openen naar veel andere spannende avonturen!

Barbara, Claudia en Elena deden ook direct mee, respectievelijk vanuit onze administratieve en
commerciële afdelingen, met een beetje spanning maar veel enthousiasme. Met hun natuurlijke
elegantie gingen ze van de bureaus naar de catwalk en droegen ze gracieus exclusieve outfits die
speciaal voor hen ontworpen waren.

We wilden ze vragen hoe ze zich voelden en wat ze van deze ervaring vonden. Nog steeds
emotioneel van degenen die zich echt hebben vermaakt en de initiatief bijzonder boeiend vonden,
gaven ze ons de volgende antwoorden:

Claudia:
"Alles was ongelooflijk ontroerend, van de prachtige zaal die het evenement ontving tot de coulissen.
Er waren vrouwen, mannen en kinderen van alle leeftijden, veel opwinding, maar vooral veel vreugde
en opwinding. De naaisters van Manigolde waren uitzonderlijk in alles wat ze deden, ze hebben
fantastisch werk geleverd. Echt indrukwekkend! Ik kan zeggen dat het voor mij een unieke ervaring
was, iets dat ik me nooit had kunnen voorstellen te doen. Ik zou het zonder aarzelen opnieuw doen
en ik hoop snel weer de kans te krijgen!"

Elena:
"Er was veel spanning en opwinding voor we het podium op moesten, maar daarna brak het ijs en
heb ik me echt vermaakt. De locatie was prachtig. Ik ben blij dat ik de uitdaging heb aangedurfd en
mijn bijdrage aan dit initiatief heb geleverd. Het was echt een mooie ervaring, met een fijn emotioneel
tintje."

Barbara:
"Het was een prachtig en opwindend evenement, gehouden op een zeer fascinerende locatie. De
outfits, die allemaal bijzonder en uniek waren, werden gedragen door modellen van alle leeftijden en
versterkten de betekenis van de show. Ik ben erg trots dat ik heb bijgedragen aan het succes van het



evenement en ik zal het herinneren als een unieke ervaring, evenals een geweldige kans om mezelf
opnieuw uit te dagen!"

Het enige wat we nu nog moeten zeggen, is hoeveel jullie schitterden in jullie outfits en
stijlaanbiedingen. We hopen snel weer een andere Re-Fashion Show bij te wonen!

Sold out: mode, epische gevechten en sociale inclusie

Aan het einde van de show waren er echte "epische gevechten" om de kledingstukken te
bemachtigen, waarbij iedereen streden om een stuk.

Met grote tevredenheid merkten we op dat bijna alles verkocht was.

Maar wat echt telt, is dat de opbrengst van de verkoop van deze prachtige unieke stukken wordt
gebruikt om sociale inclusieprojecten van de Manigolde naaiwerkplaats te ondersteunen,
voornamelijk ten gunste van vrouwen in moeilijke omstandigheden die zich willen heropbouwen door
middel van professionele re-integratie en integratie.

Een van deze projecten voorziet in de aanschaf van naaimachines voor de vrouwelijke gevangenen
in de gevangenis van Modena, mogelijk gemaakt door de opbrengst van de verkoop van de creaties
van Manigolde en de donaties van de leden van de RSI.

Edilteco en Dr. Stabellini: aan de frontlinie van maatschappelijk verantwoord ondernemen

Onze collega’s Claudia, Elena en Barbara, die de woordvoerders en actieve deelnemers van de
show waren, benadrukten de duurzame geest van het bedrijf met hun energie en enthousiasme.

"Wij willen het verschil maken", geïnspireerd door de aanstekelijke motivatie van Dr. Elisa Stabellini,
HR-manager bij de Edilteco Groep en actief lid van de RSI, die zich richt op het doorgeven en
bevorderen van de waarden van Maatschappelijk Verantwoord Ondernemen (MVO) door middel
van netwerken en het uitwisselen van ideeën tussen verschillende sectoren.

Zo kunnen we zowel op persoonlijk als professioneel vlak evolueren en bijdragen aan een betere
toekomst voor de volgende generaties. We bewijzen dat het mogelijk is: als iedereen zijn steentje
bijdraagt, wordt alles makkelijker.

Een beetje kan het verschil maken.


